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Sak 
68/23 Til dagsorden  
69/23 Godkjenning av møtebok  
70/23 Muntlig spørretime  
71/23 Interpellasjon fra Siavash Mobasheri (R), Sofia Rana (R) og Maren 

Rismyhr (R) - NorthConnect
 

72/23 Kontrollutvalgets sak 81/2022 - Oppfølgingsundersøkelse etter 
rapport 8/2020 Barneverntjenestens bruk av tolketjenester

 

73/23 Kontrollutvalgets sak 82 av 20.12.2022 - Rapport 14/2022 
Arbeidsforberedende trening - Oslo Produksjon og Tjenester, Spir 
Arbeidsinkludering

 

74/23 Kontrollutvalgets sak 83 av 20.12.2022 - Rapport 15/2022 
Beredskap ved bortfall av vann

 

75/23 Kontrollutvalgets sak 3/2023 - Oppfølging etter rapport 13/2019 
Legemiddelhåndtering

 

76/23 Kontrollutvalgets sak 8 av 31.01.2023 - Rapport 1/2023 
Eierskapskontroll Oslo Business Region AS

 

77/23 Kontrollutvalgets sak 9 av 31.01.2023 - Rapport 2/2023 
Personvern i skoler - Hauketo skole - Nordseter skole

 

78/23 Kontrollutvalgets sak 10 av 31.01.2023 - Rapport 3/2023 
Munchmuseets arbeid med habilitet og forebygging av misligheter 
og korrupsjon

 

79/23 Privat forslag fra Eirik Lae Solberg (H), Anne Haabeth Rygg (H) og 
Thea Kristine Schjerven (H) av 10.10.2022  - Lavere fartsgrense i 
boligområder og i indre by

 

80/23 Privat forslag fra Lars Petter Solås (F) av 08.12.2022 om 
markering av samarbeidsbyen Vilnius sitt 700-årsjubileum i 2023

 

81/23 Privat forslag fra Marit Vea (V), Hallstein Bjercke (V) og Haakon 
Riekeles (V) av 10.11.2022 - om å be staten overføre ansvaret for 
flere riksveier til Oslo kommune
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82/23 Innbyggerforslag av 07.11.2022 - Trafikksikkerheten i Langbølgen 
på Lambertseter

 

83/23 Årsmelding 2022 - Sentralt ungdomsråd i Oslo  
84/23 Byrådssak 272/2022 - Strategi for kunnskapsbasert utvikling, 

innovasjon og digital teknologi for Oslo kommune
 

85/23 Byrådssak 35/2023 - Revidert vertskommuneavtale for felles 110-
sentral for kommunene Asker, Bærum og Oslo

 

86/23 Byrådssak 36/2023 - Fritak for eiendomsskatt - Vurdering av 
anførsel i klagesak

 

87/23 Byrådssak 42/2023 - 40 års leieavtale med Naturvernforbundet i 
Oslo og Akershus om Søndre Sandås

 

88/23 Byrådssak 43/2023 - Kjøp av Hoffsveien 9 - Skøyen - For etablering 
av Fornebubanen

 

89/23 Innbyggerforslag av 11.01.2023 - Grønnsaksbutikken på Helsfyr  
90/23 Maridalsveien 128 - Notat 189/2023 av 14.02.2023 - Status og 

fremdrift Maridalsveien 128
 

91/23 Innbyggerforslag av 07.11.2022 - Bevar EMI! - For et mangfoldig og 
inkluderende Oslo!

 

92/23 Innbyggerforslag av 14.11.2022 - Redd badstua på Sollerud  
93/23 Byrådssak 248/2022 - Vesteråsveien 16-18, Ullernåsen - 

Detaljregulering - Bydel Ullern
 

94/23 Byrådssak 33/2023 - Bertramjordet 1-74 - Holmlia - Forslag til 
detaljregulering - Bydel Søndre Nordstrand

 

95/23 Byrådssak 34/2023 - Foreleggelse av stoppet planinitiativ for 
Hoffsveien 25-29 for bystyret - Boliger

 

96/23 Byrådssak 38/2023 - Detaljregulering - Fornebubanen (Skøyen) - 
Strekningen Madserud - Bestum - Bydel Ullern

 

97/23 Byrådssak 52/2023 - Aasta Hansteens vei 2 m.fl. - Stovner - 
Detaljregulering med konsekvensutredning - Idrettsanlegg, 
omsorgsboliger, boliger og forretning, bevertning, kultur og annen 
næring og tjenesteyting - Bydel Stovner

 

98/23 Fastsettelse av valgdag for kommunestyrevalget og valg til 
bydelsutvalg 2023

 

99/23 Bystyrets valg til legat- og stiftelsesstyrer - Anmodning til 
stiftelsesstyrene om vedtektsendringer

 

100/23 Møteplan for bystyret 2024  

Til stede:
Marianne Borgen SV
Abdullah Alsabeehg A
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Eirik Lae Solberg H
Saida Roshni Begum H
Jenny Clemet von Tetzschner H
Pia Farstad von Hall H
James Stove Lorentzen H
Øystein Rikheim Sundelin H
Ola Kvisgaard H
Anne Haabeth Rygg H
Silje Lutro H
Yassine Arakia H
Hassan Nawaz H
Elin Horn Galtung H
Per-Trygve Hoff H
Nicolai Øyen Langfeldt H
Mehmet Kaan Inan H
Andreas Halse A
Line Steine Oma A
Victoria Marie Evensen A
Henrik Dahl Jacobsen A
Nasir Mushtaq Ahmed A
Eskil Pedersen A
Ubah Aden A
Eivor Evenrud A
Nadya Tahir A
Eivind Trædal MDG
Sabina Syed MDG
Rauand Ismail MDG
Lillian Bredal Eriksen MDG
Arne Olav Haabeth MDG
Viktor Rakov Gjengaar MDG
Hulda Holtvedt MDG
Christine Louise Evjen MDG
Sarah Lilleberg Safavifard SV
Arvid Ellingsen SV
Trine Dønhaug SV
Abdirahman Said Diriye SV
Hallstein Braaten Bjercke V
Marit Kristine Vea V
Julianne Ferskaug V
Haakon Riekeles V
Aina Stenersen F
Camilla Wilhelmsen F
Lars Petter Solås F
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Bjørn Revil F
Siavash Mobasheri R
Maren Rismyhr R
Sofia Rana R
Cecilie Lyngby FP
Britt Fossum FP
Morten Georg Edvardsen Sp
Karoline Grosås Nordbø KrF
Danny Ghazanfar Chaudhry Chaudhrys 

gruppe

Forfall:
Awais Aslam A
Farukh Qureshi A
Jon Reidar Øyan A
Kafia Hashi Mohamud A
Sigrid Zurbuchen Heiberg MDG

Møtende varamedlemmer:
Fawzi Warsame A
Maria Qureshi A
Melita Ringvold A
Tom-Kristian Berger MDG

I tillegg møtte:
Byråder
Byrådsleder Raymond Johansen A
Byråd for miljø og samferdsel Sirin Stav MDG
Byråd for næring og eierskap Rina Mariann Hansen A
Byåd for oppvekst og kunnskap Sunniva Holmås Eidsvoll SV
Byråd for helse, eldre og innbyggertjenester Marthe Scharning Lund A
Byråd for byutvikling Hanna Elise Marcussen MDG
Byråd for finans Einar Wilhelmsen MDG
Byråd for arbeid, integrering og sosiale 
tjenester

Usman Ahmad Mushtaq A

Byråd for kultur, idrett og frivillighet Omar Samy Gamal SV

Bystyret ble satt med 54 møtende representanter og 4 møtende vararepresentanter, til 
sammen 58 representanter.
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Følgende representanter tiltrådte under møtet:

A: Jon Reidar Øyan fra kl. 16.00.

Følgende vararepresentanter fratrådte under møtet:

A: Melita Ringvold kl. 17.30.
MDG: Tom Kristian Berger kl. 16.00.

Følgende vararepresentanter tiltrådte under møtet:

A: Anders Røberg-Larsen kl. 18.15.
MDG: Shoaib Sultan kl. 16.00.

 

Møtet ble hevet kl. 22:00
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Arkivsak:  23/579- 1

Sak 68/23 Til dagsorden 

Saken er ferdigbehandlet.
 
Bystyrets behandling:

Forretningsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/579- 2

Sak 69/23 Godkjenning av møtebok

Saken er ferdigbehandlet.
 
Bystyrets behandling:

Protokoll fra bystyrets møte 01.03.2023 ble godkjent.

Arkivsak:  23/579- 3

Sak 70/23 Muntlig spørretime

Saken er ferdigbehandlet.
 
Bystyrets behandling:

11/2023: Spørsmål fra James Stove Lorentzen (H) om salg av kommunale tomter til Oslo Cancer 
Cluster.
Spørsmålet ble besvart av byrådet.
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12/2023: Spørsmål fra Marit Kristine Vea (V) om reduksjon av billettprisene på 
kollektivtransporten.
Spørsmålet ble besvart av byrådet.

13/2023: Spørsmål fra Lars Petter Solås (F) om tilstanden på kommunale veier.
Spørsmålet ble besvart av byrådet.

14/2023: Spørsmål fra Maren Rismyhr (R) om tømming av blokkene i Sinsenveien 10 og 
erstatningsboliger for beboerne.
Spørsmålet ble besvart av byrådet.

15/2023: Spørsmål fra Mehmet Kaan Inan (H) om fremtiden for Natur videregående skole. 
Spørsmålet ble besvart av byrådet.

Arkivsak:  23/399- 4

Sak 71/23 Interpellasjon fra Siavash Mobasheri (R), Sofia Rana (R) og 
Maren Rismyhr (R) - NorthConnect

 
 

 
Bystyrets behandling:

MERKNADER:

Interpellanten Siavash Mobasheri (R), viste til at det 16. mars ble kjent at regjeringa har lagt 
prosjektet dødt. Det er derfor ikke behov for å behandle forslaget til vedtak i saken og 
interpellasjonen trekkes.

Arkivsak:  23/48- 2

Sak 72/23 Kontrollutvalgets sak 81/2022 - Oppfølgingsundersøkelse 
etter rapport 8/2020 Barneverntjenestens bruk av 
tolketjenester
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Bystyrets vedtak:

Barnevernets saksbehandling og vedtak kan få inngripende følger for barn og voksne. God 
kommunikasjon er viktig for å sikre en forsvarlig saksbehandling og for samarbeidet mellom 
barneverntjenesten og familier som kommer i kontakt med barneverntjenesten. At barnevernet 
og klientene forstår hverandre og kommuniserer godt er en grunnleggende forutsetning for at 
barneverntjenesten skal fatte vedtak på et så riktig og fullstendig grunnlag som mulig, og 
dermed kunne yte forsvarlige tjenester. God kommunikasjon vil også kunne bidra til økt tillit til 
barnevernet. Kontrollutvalget vil understreke viktigheten av at barneverntjenesten sikrer 
forsvarlig tolkebruk dersom barnet eller barnets familie ikke behersker norsk i tilstrekkelig grad.

Bystyret merker seg at Kommunerevisjonens oppfølgingsundersøkelse etter rapport 8/2020 
Barneverntjenestens bruk av tolketjenester viser at byråden for oppvekst og kunnskap i 
hovedsak hadde iverksatt varslede tiltak og fulgt opp føringene fra behandlingen av rapport 
8/2020, og at Bydel Grorud delvis hadde gjort det. Bydel Søndre Nordstrand hadde iverksatt 
tiltak på alle områder bydelen varslet i 2020. Alle kommunens virksomheter har blitt oppfordret 
til å følge IMDis råd og veiledning for bruk av tolker i offentlig sektor.

Bystyret merker seg videre Kommunerevisjonen vurdering om at byrådens og bydelenes 
iverksetting av tiltak og oppfølging av politiske føringer samlet sett kan bidra til mer forsvarlig 
bruk av tolk i barneverntjenestene. 

Bystyrets behandling:

Votering:

Helse- og sosialutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/94- 2

Sak 73/23 Kontrollutvalgets sak 82 av 20.12.2022 - Rapport 14/2022 
Arbeidsforberedende trening - Oslo Produksjon og 
Tjenester, Spir Arbeidsinkludering

 
 

 
Bystyrets vedtak:
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Bystyret merker seg av Kommunerevisjonens rapport14/2022 Arbeidsforberedende trening – 
Oslo Produksjon og Tjenester og Spir Arbeidsinkludering tyder på at de 
to arbeidsmarkedsbedriftene Oslo Produksjon og Tjenester og Spir Arbeidsinkludering bidro til 
utprøving av deltakernes arbeidsevne og synes å ha bidratt til overgang til arbeid og 
utdanning for deltakere. 

I tre av de siste fire årene oppnådde de to undersøkte bedriftene høyere andel deltakere 
formidlet til arbeid eller utdanning enn de 14 arbeidsmarkedsbedriftene i Oslo samlet sett. Gitt 
tiltakets formål og målgruppe tyder undersøkelsen på at de to bedriftene langt på vei oppnådde 
tilfredsstillende resultater for arbeidsforberedende trening. 

Samtidig viser rapporten til flere forslag til forbedringspunkter, bl.a. mer samarbeid mellom 
selskapene gjennom bedre delingskultur og styrke yrkesfaglig kvalifisering, samt 
bedre sluttrapporter. Det blir også pekt på at NAV bør etterspørre bedre oppfølging av 
deltakerne en periode etter at de er formidlet til arbeid eller utdanning. 

Bystyrets behandling:

Votering:

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/50- 2

Sak 74/23 Kontrollutvalgets sak 83 av 20.12.2022 - Rapport 15/2022 
Beredskap ved bortfall av vann

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Oslos vannforsyning er sårbar. God beredskap er derfor ekstra viktig. Kommunerevisjonens 
undersøkelse har vært rettet mot Byrådslederens kontor, Byrådsavdeling for miljø og 
samferdsel, Byrådsavdeling for helse, eldre og innbyggertjenester, Beredskapsetaten og Vannog 
avløpsetaten. Undersøkelsen avdekker mangler og svakheter som samlet tilsier at det ikke var 
etablert tilstrekkelig beredskap for bortfall av vann. Dette gjaldt særlig etablering av egne 
planer for bortfall av vann, og samordning av planene på områdene til Byrådsavdeling for miljø 
og samferdsel og Byrådsavdeling for eldre, helse og innbyggertjenester.

Bystyret merker seg at Kommunerevisjonens rapport 15/2022 Beredskap ved bortfall av vann 
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viser at det var etablert beredskapsplaner for bortfall av vann for Sentral kriseledelse,
Beredskapsetaten og Vann- og avløpsetaten, og at disse kunne bidra til kommunens evne til 
krisehåndtering.

Bystyret merker seg Kommunerevisjonens anbefalinger og legger til grunn at de blir fulgt opp.

Bystyret merker seg videre at bare om lag halvparten av virksomhetene oppgir å ha egne 
beredskapsplaner for bortfall av vann til tross for pålegget om slike planer som følger av 
Overordnet beredskapsplan for bortfall av vann i Oslo kommune. Bystyret forutsetter at 
Byrådslederens kontor klargjør ansvarsforholdene knyttet til oppfølging av bydelenes 
beredskapsarbeid og at byrådet sørger for at beredskapsplaner for bortfall av vann nå kommer 
på plass i alle virksomhetene i kommunen. 

Bystyret ber byrådet rapporterer om status i arbeidet innen tredje kvartal 2023.

Bystyrets behandling:

Votering:

Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/277- 2

Sak 75/23 Kontrollutvalgets sak 3/2023 - Oppfølging etter rapport 
13/2019 Legemiddelhåndtering

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Legemiddelhåndtering er et erkjent risikoområde der svikt kan medføre alvorlig feilbehandling 
og dødsfall.

Bystyret merker seg at Kommunerevisjonens oppfølging av rapport 13/2019 
Legemiddelhåndtering viser at byråden for helse, eldre og innbyggertjenester, byråden for 
arbeid, inkludering og sosiale tjenester og Helseetaten hadde iverksatt tiltak de meldte i rapport 
13/2019, at Sykehjemsetaten i hovedsak hadde iverksatt tiltakene etaten meldte, og at 
Velferdsetaten hadde påbegynt, men ikke iverksatt de meldte tiltakene.
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Bystyret ser alvorlig på at verken byråden for arbeid, inkludering og sosiale tjenester eller 
byråden for helse, eldre og innbyggertjenester hadde sikret at det årlig gjennomføres uvarslede 
tilsyn ved tjenestesteder hvor det håndteres legemidler, slik bystyret ba om ved behandling av 
rapport 13/2019 i sak 40/20. Verken Helseetaten, Sykehjemsetaten eller Velferdsetaten hadde 
gjennomført slike årlige uvarslede tilsyn ved tjenestestedene. Bystyret forutsetter at byrådet nå 
sørger for at uvarslede tilsyn gjennomføres årlig. Bystyret konstaterer at også de andre 
føringene fra bystyrets behandling av rapporten var fulgt opp i svært varierende grad.

Bystyret legger for øvrig til grunn at Velferdsetaten og kommunens andre virksomheter 
etterlever Instruks for saksbehandling i saker om økonomiske uregelmessigheter og misligheter, 
jf. byrådssak 1119/21, og forutsetter at byrådet følger opp at så skjer.

Bystyret legger til grunn at man vurderer behov for økt bemanning i helse- og omsorgssektoren 
for å imøtekomme kritiske funn i rapporter og granskninger.

Bystyret ber byrådet sørge for at økt ressursbruk på kontroll og kompetanseheving på 
legemiddelhåndtering ikke går ut over øvrig aktivitet og nødvendige kompetansehevingstiltak 
blant de ansatte.

For å sikre nødvendig tid til kompetanseheving, rapportering om avvik og beste praksis på 
håndtering av legemidler ber bystyret byrådet vurdere behovet for nye ansettelser innenfor 
støttepersonell, spesielt helsesekretærer, og helsepersonell for øvrig ved de berørte 
institusjonene, og legge fram resultatet i forbindelse med budsjettrevisjonen i juni.

Bystyrets behandling:

Votering:

Helse- og sosialutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/278- 2

Sak 76/23 Kontrollutvalgets sak 8 av 31.01.2023 - Rapport 1/2023 
Eierskapskontroll Oslo Business Region AS

 
 

 
Bystyrets vedtak:



Side 12 av 38

Kommunerevisjonens rapport 1/2023 Eierskapskontroll av Oslo Business Region AS viser at 
ivaretakelsen av eierskapet til selskapet i perioden januar 2018 – juni 2022 på flere områder ble 
gjennomført i samsvar med krav og føringer. Bystyret merker seg at det har vært en betydelig 
tettere og tydeligere oppfølging av selskapet fra byråden for næring og eierskaps side fra og 
med andre halvår 2018..

Samtidig viser kontrollen at det var noen svakheter og mangler ved eierskapsutøvelsen i denne 
perioden. Eiers beslutning om innføring av Oslomodellen ble ikke fremmet på en 
generalforsamling, og det var også enkelte mangler knyttet til gjennomføringen av 
generalforsamlingen i 2018. Det var enkelte svakheter blant annet knyttet til eiers evaluering av 
styret og eiers oppfølging av samfunnsansvar.

Bystyret merker seg at byråden for næring og eierskap vil iverksette tiltak.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i bystyret:

Tilleggsforslag fra Siavash Mobasheri (R):

3.
Bystyret ber byrådet starte arbeidet med å avvikle Oslo Business Region AS. En plan for når og 
hvordan selskapet skal avvikles legges fram i forbindelse med budsjett 2024.

Votering:

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.
Rs tilleggsforslag ble forkastet mot 3 stemmer (R).

Arkivsak:  23/276- 2

Sak 77/23 Kontrollutvalgets sak 9 av 31.01.2023 - Rapport 2/2023 
Personvern i skoler - Hauketo skole - Nordseter skole

 
 

 
Bystyrets vedtak:
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Kommunerevisjonens rapport 2/2023 Personvern i skoler – Hauketo skole og Nordseter skole 
viser at det var iverksatt tiltak i Utdanningsetaten sentralt og på de to skolene for å bidra til en 
tilfredsstillende behandling av elevers personopplysninger.

Rapporten viser imidlertid at behandlingen av elevers personopplysninger likevel ikke var 
tilfredsstillende ved de to skolene. Utdanningsetaten hadde ikke ferdigstilt 
personvernkonsekvensvurderinger for læringsteknologien som var i bruk i Osloskolen, og det var 
svakheter og mangler ved skolenes kartlegging, risikovurdering og avvikshåndtering. Ikke alle 
tilganger til sensitive personopplysninger var i tråd med tjenstlig behov.

Skolene behandler store mengder personopplysninger om elevene, også særlige kategorier 
personopplysninger, som helseopplysninger. Behandling av elevers personopplysninger som ikke 
er tilfredsstillende, gir risiko blant annet for at elevers personopplysninger slettes eller endres 
uautorisert eller kommer på avveie, og innebærer at elevenes personvernrettigheter ikke i 
tilstrekkelig grad blir ivaretatt.

Bystyret ser alvorlig på det som fremkommer i Kommunerevisjonens rapport 2/2023. Det 
framstår særlig alvorlig at skolene manglet et verktøy for samhandling mellom ledelse og lærere 
for behandling av særlige kategorier personopplysninger om elevene. 

Bystyret merker seg at både byråden for oppvekst og utdanning og Utdanningsetaten varsler 
tiltak. Bystyret forutsetter at byråden følger opp at det blir iverksatt nødvendige tiltak både 
lokalt og sentralt i Osloskolen, og at Utdanningsetatens oppfølgingsplan adresserer alle 
anbefalingene i rapport 2/2023 i alle Oslos skoler.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i kultur- og utdanningsutvalget:

Tilleggsforslag fra Bjørn Revil (F):

2.
Bystyret ber byrådet sørge for at alle lærere i Osloskolen får mulighet til å benytte en trygg 
kommunikasjonsløsning for utveksling av sensitiv informasjon om elever når det er nødvendig.

Tilleggsforslag fra Britt Fossum (FP):

3.
Bystyret ber byrådet sikre i anbudsprosesser at systemer dekker de krav lovverket stiller i dag, 
og ikke mottar tilbud om sikkerhet ikke ligger til grunn.
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4.
Bystyret ber byrådet sikre at programmer som brukes til personvernsopplysninger er 
kompatible slik at informasjon ikke lekkes ut ved digitale feil som oppstår.

5.
Bystyret ber byrådet sikre at skolepersonell får opplæring og forståelse av hva taushetsplikt 
innebærer.

6.
Bystyret ber byrådet å sikre taushetsbelagt informasjon i tverrfaglig samarbeid, og sikrer 
samtykke i hver sak opp mot hvert gjeldene område opp på GDPR.

Forslag fremsatt i bystyret:

Tilleggsforslag fra Siavash Mobasheri (R):

7.
Bystyret ber byrådet sørge for at elever sjøl ikke har anledning til å installere programvare på 
datamaskin, nettbrett eller anna digitalt verktøy gitt ut av skolen.

Votering:

Kultur- og utdanningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.
Fs tilleggsforslag, punkt 2, ble forkastet mot 28 stemmer (H, V, F, R, Sp og KrF).
FPs tilleggsforslag, punktene 3 - 6, ble forkastet mot 2 stemmer (FP).
Rs tilleggsforslag, punkt 7, ble forkastet mot 3 stemmer (R).

Arkivsak:  23/274- 2

Sak 78/23 Kontrollutvalgets sak 10 av 31.01.2023 - Rapport 3/2023 
Munchmuseets arbeid med habilitet og forebygging av 
misligheter og korrupsjon

 
 

 
Bystyrets vedtak:
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Kommunerevisjonens rapport 3/2023 Munchmuseets arbeid med habilitet og forebygging av 
misligheter og korrupsjon viser at Munchmuseet var omfattet av regler som kunne bidra til at 
habilitet ble vurdert og håndtert ved behov.

Bystyret merker seg at forvaltningsrevisjonen likevel viser alvorlige mangler og svakheter både 
når det gjaldt forståelsen av habilitet og museets interne rutiner og praksis. Munchmuseets 
arbeid med å redusere risikoen for økonomiske misligheter og korrupsjon hadde enkelte 
svakheter, blant annet knyttet til risikovurderinger.

Bystyret ser alvorlig på at nær familie av direktøren og andre ledere har blitt ansatt i 
midlertidige stillinger uten dokumenterte habilitetsvurderinger. Munchmuseet hadde ingen egne 
rutiner for hvordan habilitet skulle vurderes og hadde heller ikke etterlevd krav i kommunens 
etiske regler. Ansatte oppga at de i liten grad hadde fått opplæring i etisk regelverk og 
habilitetsvurderinger.

Bystyret merker seg videre at byråden for kultur, idrett og frivillighet hadde sørget for 
styringssignaler som kunne bidra til Munchmuseets arbeid med habilitet og å redusere risikoen 
for økonomiske misligheter og korrupsjon. Byråden og byrådsavdelingen hadde også fulgt opp 
Munchmuseets arbeid på disse områdene.

Munchmuseet forvalter en av verdens mest kjente kunstsamlinger og er en av Oslos viktigste 
turistattraksjoner. Det at museet er organisert som en kommunal etat, innebærer at museet 
styres etter og må forholde seg til de samme reglementene, instruksene, styringslinjene og 
rutinene som gjelder for andre etater i kommunen. Munchmuseets grenseflater til kultur- og 
næringsliv gir etter bystyrets vurdering behov for en særskilt bevissthet knyttet til bruk av 
nettverk, gavemottak, rolleforståelse, etterlevelse av habilitetsregelverket og etterprøvbar 
saksbehandling. Bystyret merker seg at byråden og museet varsler relevante tiltak, og 
forutsetter at museet også vil følge anbefalingen i rapport 3/2023 om å gjøre risikovurderinger 
på flere områder.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i kultur- og utdanningsutvalget:

Tilleggsforslag fra Britt Fossum (FP):

2.
Bystyret ber byrådet sikre mangfold og inkludering i ansettelsesprosesser, og at stilling ikke blir 
utnyttet slik kommunerevisjonen påpeker.

Votering:
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Kultur- og utdanningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.
FPs tilleggsforslag, punkt 2, ble forkastet mot 5 stemmer (R og FP).

Arkivsak:  22/1838- 3

Sak 79/23 Privat forslag fra Eirik Lae Solberg (H), Anne Haabeth Rygg 
(H) og Thea Kristine Schjerven (H) av 10.10.2022  - Lavere 
fartsgrense i boligområder og i indre by

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Bystyret ber byrådet fortsette arbeidet med å gjøre 30 km/t til standard fartsgrense i hele byen, 
og gjenoppta kontakten med staten om muligheten til å skilte til 20 km/t på utvalgte veier.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i samferdsels- og miljøutvalget:

Tilleggsforslag fra Marit Kristine Vea (V):

4.
Bystyret ber byrådet senke fartsgrenser i Oslo gjennom å innføre 30-sone som hovedregel på 
kommunale veier og gater.

5.
Bystyret ber byrådet gjenoppta kontakten med statlige myndigheter for å få adgang til å innføre 
20-soner i boliggater med blandet trafikk og rundt alle skoler.

Forslag fremsatt i bystyret:

Endringsforslag fra Cecilie Lyngby (FP) og Britt Fossum (FP):

7.
Bystyret ber byrådet senke fartsgrensen i indre bykjerne til 40 km/t som standard.
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8.
Bystyret ber byrådet fortsette arbeidet med å gjøre 30 km/t til standard fartsgrense rundt alle 
skoler.
 

Votering:

Det private forslaget, punkt 1, ble forkastet mot 16 stemmer (H og Sp).
Det private forslaget, punkt 2, ble forkastet mot 15 stemmer (H).
Det private forslaget, punkt 3, ble forkastet mot 21 stemmer (H, V, Sp og KrF).
FPs endringsforslag, punktene 7 og 8, ble forkastet mot 2 stemmer (FP).
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling ble vedtatt mot 7 stemmer (F, FP og Chaudhrys 
gruppe).
Vs tilleggsforslag, punktene 4 og 5, ble forkastet mot 21 stemmer (H, V, Sp og KrF).

Arkivsak:  22/2250- 3

Sak 80/23 Privat forslag fra Lars Petter Solås (F) av 08.12.2022 om 
markering av samarbeidsbyen Vilnius sitt 700-årsjubileum i 
2023

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Bystyret ber byrådet ta initiativ overfor bydelsutvalgene for å undersøke om det kan finnes en 
egnet gate, vei, plass e.l. som kan gis navn etter Oslos samarbeidsby Vilnius.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i bystyret:

Alternativt forslag fra Anne Haabeth Rygg (H), Abdullah Alsabeehg (A), Eivind Trædal (MDG), 
Abdi Said Diriye (SV), Marit Kristine Vea (V), Lars Petter Solås (F) og Karoline Grosås Nordbø 
(KrF):
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2.
Bystyret ber byrådet ta initiativ overfor bydelsutvalgene for å undersøke om det kan finnes en 
egnet gate, vei, plass e.l. som kan gis navn etter Oslos samarbeidsby Vilnius.

Votering:

H, A, MDG, SV, V, F og KrFs alternative forslag, punkt 2, ble enstemmig vedtatt.
Det private forslaget ble ikke tatt opp til votering.

Arkivsak:  22/2087- 3

Sak 81/23 Privat forslag fra Marit Vea (V), Hallstein Bjercke (V) og 
Haakon Riekeles (V) av 10.11.2022 - om å be staten overføre 
ansvaret for flere riksveier til Oslo kommune

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1.
Bystyret mener det er avgjørende at staten setter i verk avbøtende trafikktiltak ved bygging av 
nytt regjeringskvartal.

2.
Byrådet bes henvende seg til statlige myndigheter for å få overført et større og riktigere beløp 
for drift, vedlikehold og investeringer i vei, samt sykkelveier knyttet til normert fylkesveinett.

3.
Bystyret ber byrådet henvende seg til Samferdselsdepartementet med en forespørsel om å få ta 
over ansvaret for RV4 Sinsen-Gjelleråsen, samt tilhørende midler.

4.
Bystyret ber byrådet henvende seg til Samferdselsdepartementet for å utforske hvordan 
ansvaret for Rv 162 (Ring 1) kan overføres til kommunen når prosjektet med nytt 
Regjeringskvartal er ferdigstilt.

Bystyrets behandling:

Votering:
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Det private forslaget, punkt 1, ble forkastet mot 4 stemmer (V).
Det private forslaget, punkt 2, ble ikke tatt opp til votering.
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punkt 3, ble enstemmig vedtatt.
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punkt 4, ble enstemmig vedtatt.
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punkt 5, ble vedtatt mot 23 stemmer (H, F, FP, Sp og 
KrF).
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punkt 6, ble vedtatt mot 23 stemmer (H, F, FP, Sp og 
KrF).

Arkivsak:  22/2035- 4

Sak 82/23 Innbyggerforslag av 07.11.2022 - Trafikksikkerheten i 
Langbølgen på Lambertseter

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1.
Bystyret ber byrådet bedre trafikksikkerheten i Langbølgen. Sikring av krysningspunkter, bedre 
skilting, belysning, fartsdemper og digital fartsviser er tiltak som skal vurderes.

2.
Bystyret ber byrådet orientere om status på arbeidet innen 2. kvartal 2023.

3.
Tiltakene skal søkes iverksatt i løpet av året.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i samferdsels- og miljøutvalget:

Alternative forslag fra Lars Petter Solås (F):

2.
Bystyret ber byrådet reetablere gateparkering i den delen av veien hvor det ikke er anlagt 
sykkelfelt, mellom Langbølgen 46 og rundkjøringen i Nordstrandveien.
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3.
Bystyret ber byrådet sørge for bedre belysning på begge sider av Langbølgen, særlig i 
forbindelse med fotgjengeroverganger.

Alternativt forslag fra Abdullah Alsabeehg (A), Eivind Trædal (MDG) og Ingrid Wergeland (SV):

4.
Bystyret ber byrådet følge opp Bymiljøetatens kommende trafikksikkerhetsanalyse og 
implementere eventuelle tiltak som etaten anbefaler så snart som mulig, og holde bystyret 
informert på egnet vis.

Forslag fremsatt i bystyret:

Tilleggsforslag fra Cecilie Lyngby (FP) og Britt Fossum (FP):

8.
Bystyret ber byrådet innføre 30 km/t i begge retninger i Langbølgen ved Lambertseter skole.
 

Votering:

Fs alternative forslag, punktene 2 og 3, ble forkastet mot 8 stemmer (F, FP, Sp og Chaudhrys 
gruppe).
Alternativt forslag fra A, MDG og SV, punkt 4, ble forkastet mot 28 stemmer (A, MDG og SV).
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punktene 5, 6 og 7, ble enstemmig vedtatt.
Innbyggerforslaget fikk ingen stemmer.
FPs tilleggsforslag, punkt 8, ble forkastet mot 2 stemmer (FP).

Arkivsak:  23/301- 2

Sak 83/23 Årsmelding 2022 - Sentralt ungdomsråd i Oslo
 
 

 
Bystyrets vedtak:

Bystyret tar Sentralt ungdomsråds årsmelding for 2022 til orientering.

Bystyrets behandling:
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Votering:

Kultur- og utdanningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  22/2299- 2

Sak 84/23 Byrådssak 272/2022 - Strategi for kunnskapsbasert 
utvikling, innovasjon og digital teknologi for Oslo kommune

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1. 
Bystyret slutter seg til målet i Strategi for kunnskapsbasert utvikling, innovasjon og digital 
teknologi for Oslo kommune:
Oslo skal være en kunnskapsbasert, innovativ og datadrevet kommune. Vi skal levere 
brukervennlige tjenester og finne nye løsninger på samfunnsutfordringer. Dette skal vi gjøre i 
samarbeid med innbyggere, næringsliv, forskningsmiljø, offentlig og frivillig sektor.

2. 
Bystyret tar for øvrig Strategi for kunnskapsbasert utvikling, innovasjon og digital teknologi for 
Oslo kommune, med innsatsområder, til orientering.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i finansutvalget:

Tilleggsforslag fra Per-Trygve Hoff (H):

3.
I løpet av strategiperioden skal Origo og UKE organiseres som èn etat.

Forslag fremsatt i bystyret:

Endringsforslag fra Morten G. Edvardsen (Sp):
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7.
I Strategiens del 4 om kontinuerlig tjenesteutvikling endres 3. kulepunkt fra «Være ledende i 
arbeidet med nødvendig regelverks utvikling og standarder, kommunalt og nasjonalt, for å utvikle 
mer sammenhengende tjenester» til:

Være ledende i arbeidet med nødvendig regelverksutvikling og standarder, kommunalt, nasjonalt 
og internasjonalt, som opp mot EU, ISO og WTO for å utvikle mer sammenhengende tjenester og 
være oppdatert på kommende regelverk og påvirke disse.
 

Tilleggsforslag fra Morten G. Edvardsen (Sp):

4.
Oslo kommunes digitale strategi skal ha som mål å ha åpen kode og åpne løsninger, slik at man 
ikke bindes for mye til en leverandør eller en utviklingsvei.

5.
Anskaffelseskriterier skal utformes på en slik måte at kode utviklet for kommunen skal tilfalle 
Oslo kommune.

6.
Kommunen skal etterstrebe å benytte seg av åpne, interoperable protokoller, ikke plattformer-
løsninger.

Votering:

Sps endringsforslag, punkt 7, ble forkastet mot 1 stemme (Sp).
Finansutvalgets innstilling, punktene 1 og 2, ble enstemmig vedtatt.
Hs tilleggsforslag, punkt 3, ble forkastet mot 26 stemmer (H, F, R, FP, KrF og Chaudhrys gruppe).
Sps tilleggsforslag, punktene 4 - 6, ble forkastet mot 4 stemmer (R og Sp).

Arkivsak:  23/325- 2

Sak 85/23 Byrådssak 35/2023 - Revidert vertskommuneavtale for 
felles 110-sentral for kommunene Asker, Bærum og Oslo

 
 

 
Bystyrets vedtak:
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Bystyret vedtar vedlagte samarbeidsavtale om vertskommunesamarbeid for felles 110-sentral 
for kommunene Asker, Bærum og Oslo, jf. vedlegg 1.

Bystyrets behandling:

Votering:

Finansutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/380- 2

Sak 86/23 Byrådssak 36/2023 - Fritak for eiendomsskatt - Vurdering 
av anførsel i klagesak

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Bystyret legger til grunn at det ikke foreligger usaklig forskjellsbehandling mellom 
Wergelandsveien 21 AS og Frelsesarmeens Eiendommer AS i behandlingen av søknad om fritak 
for eiendomsskatt. Byrådssaken oversendes Sakkyndig klagenemnd for eiendomsskatt i Oslo 
kommune.

Bystyrets behandling:

Votering:

Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 6 stemmer (F og FP).

Arkivsak:  23/383- 2

Sak 87/23 Byrådssak 42/2023 - 40 års leieavtale med 
Naturvernforbundet i Oslo og Akershus om Søndre Sandås
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Bystyrets vedtak:

Oslo kommune leier ut Søndre Sandås, Sognsvannveien 231, til Naturvernforbundet i Oslo og 
Akershus i 40 år på vilkår som fremgår av vedlagte leieavtale (vedlegg 1). Leieavtalen omfatter 
hele gnr./bnr. 50/491 og det tilliggende arealet innenfor gjerdene på gnr./bnr. 50/5.

Bystyrets behandling:

Votering:

Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 5 stemmer (F og Chaudhrys gruppe).

Arkivsak:  23/381- 2

Sak 88/23 Byrådssak 43/2023 - Kjøp av Hoffsveien 9 - Skøyen - For 
etablering av Fornebubanen

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1. 
Oslo kommune kjøper gnr./bnr. 3/269 i Hoffsveien 9, med et samlet tomteareal på cirka 1872,9 
m2 – fra Eiendomsspar for kr 270 000 000. Kjøpet skjer på de vilkår som fremgår av vedlagte 
kjøpekontrakt.

2.
 Oslo kommune betaler latent skatt og gevinstskatt på kr 53 154 482 slik vedlagte kjøpekontrakt 
fastsetter.

3. 
Oslo kommune utbetaler en erstatning på kr 15 900 000 til Flisekompaniet i henhold til vedlagte 
avtale om erstatning for fravikelse av leieavtale for Hoffsveien 9.

4.
Kostnadene posteres slik:

Kjøpesummen,      kr  270 000 000
Latent skatt og gevinstskatt   kr     53 154 482
Erstatning for leieavtale   kr        15 900 000
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Dokumentavgift                   kr              6 750 000 
tinglysningsgebyr    kr                        585
og utgifter til takst/tilstandsvurderinger  kr                   246 844

Totalt      kr  346 051 911
Utgiftsføres kapittel 712 Fornebubanen

Bystyrets behandling:
 

 

Votering:

Finansutvalgets innstilling, punktene 1 - 4,  ble vedtatt mot 3 stemmer (R).

Arkivsak:  23/111- 4

Sak 89/23 Innbyggerforslag av 11.01.2023 - Grønnsaksbutikken på 
Helsfyr

 
 

 

Innbyggerforslaget tas ikke til følge. 

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i bystyret:

Alternativt forslag fra Siavash Mobasheri (R):

2.
Bystyret ber byrådet gå i dialog med Sporveien og be dem undersøke muligheten for at 
grønnsaksbutikken Vitamin Torg kan få en rimelig leieavtale på Helsfyr.

Votering:
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Rs alternative forslag ble forkastet mot 7 stemmer (R, FP, Sp og Chaudhrys gruppe)
Finansutvalgets innstilling ble vedtatt mot 7 stemmer (R, FP, Sp og Chaudhrys gruppe)

Arkivsak:  21/5219- 20

Sak 90/23 Maridalsveien 128 - Notat 189/2023 av 14.02.2023 - Status 
og fremdrift Maridalsveien 128

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1.
Bystyret ber byrådet tilby og kartlegge hvor mange av beboerne i M128 som ville kunne kjøpe 
seg inn i boligene i MorGo´Hjertas vei i tråd med modellen Oslobolig tilbyr.

2.
Byrådet bes også tilby og kartlegge hvor mange av beboerne i M128 som vil kunne leie 
kommunale boliger i MorGo´Hjertas vei på de vilkår øvrige leiligheter i bygget skal leies ut for.

3.
Bystyret ber byrådet senest i forbindelse med revidert budsjett 2023 legge fram resultat av 
kartleggingene samt et tilbud til beboerne i Maridalsveien 128 som er i tråd med bystyret vedtak 
om pilot for leie til eie innenfor tredje boligsektor, samt godkjenningene fra ESA som nå 
foreligger.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i bystyret:

Forslag fra Per-Trygve Hoff (H), Odd Einar Dørum (V), Aina Stenersen (F), Sofia Rana (R), Cecilie 
Lyngby (FP), Morten G. Edvardsen (Sp), Karoline Grosås Nordbø (KrF) og Danny Chaudhry 
(Chaudhrys gruppe): 

1.
Bystyret ber byrådet tilby og kartlegge hvor mange av beboerne i M128 som ville kunne kjøpe 
seg inn i boligene i MorGo´Hjertas vei i tråd med modellen Oslobolig tilbyr.
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2.
Byrådet bes også tilby og kartlegge hvor mange av beboerne i M128 som vil kunne leie 
kommunale boliger i MorGo´Hjertas vei på de vilkår øvrige leiligheter i bygget skal leies ut for.

3.
Bystyret ber i tillegg byrådet utrede og tilby ordninger med innsats for leie der de mulige 
kjøperne fra M128 selv kan påta seg deler av den innvendige ferdigstillelsen, slik de ville gjort 
dersom de for syv år siden hadde kjøpt nedslitte leiligheter i M128 med rabatt. Dette kan f.eks. 
omfatte maling, tapetsering, legging av parkett i enkelte rom, valg og innredning av hvitevarer og 
kanskje kjøkken- og/eller bademøbler.

4.
Bystyret ber byrådet senest i forbindelse med revidert budsjett 2023 legge fram resultat av 
kartleggingene samt et tilbud til beboerne i Maridalsveien 128 som er i tråd med bystyret vedtak 
om pilot for leie til eie innenfor tredje boligsektor, samt godkjenningene fra ESA som nå 
foreligger.

Votering:

H, V, F, R, FP, Sp, KrF og Chaudhrys gruppes forslag, punktene 1 - 4,  ble vedtatt mot 28 stemmer 
(A, MDG og SV).

Arkivsak:  22/1965- 7

Sak 91/23 Innbyggerforslag av 07.11.2022 - Bevar EMI! - For et 
mangfoldig og inkluderende Oslo!

 
 

 

Det foreligger ikke flertallsvedtak fra bystyret.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i helse- og sosialutvalget:

Alternativt forslag fra Maren Rismyhr (R):
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3.
Bystyret ber byrådet legge fram en sak der EMI - Enhet for Mangfold og Inkludering 
gjenopprettes. Dette gjøres i dialog med sivilsamfunnsorganisasjoner på mangfoldsfeltet.

4.
Bystyret ber byrådet sørge for at EMI i Velferdsetaten bygger opp under og videreutvikler det 
arbeidet EMI har drevet, spesielt med tanke på å være brobygger mellom kommunen og 
sivilsamfunnet og mer samarbeid minoritetsorganisasjonene imellom.
Bystyret informeres på egnet vis innen 3. kvartal 2023.

5.
Bystyret ber byrådet sikre at EMI i Velferdsetaten fortsetter det gode, viktige og nære 
samarbeidet med både små minoritetsorganisasjoner og andre mangfoldige miljøer i Oslo.

Votering:

Rs alternative forslag, punkt 3 - 5, ble forkastet mot 3 stemmer (R).
innbyggerforslaget fikk ingen stemmer.

Arkivsak:  22/2077- 4

Sak 92/23 Innbyggerforslag av 14.11.2022 - Redd badstua på Sollerud
 
 

 
Bystyrets vedtak:

1.
Bystyret ber byrådet foreslå en ordning for badstuflåtene som sikrer mer forutsigbarhet og 
fleksibilitet for alle aktører.

2.
Bystyret ber byrådet vurdere om moloen ved Sollerudstranda er sikkerhetsmessig egnet til 
utleie av badstuvogn, og igangsette en prosess med sikte på å få etablert en badstuvogn på 
moloen ved Sollerudstranda i løpet av 2023.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:
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Forslag fremsatt i samferdsels- og miljøutvalget:

Alternativt forslag fra Anne Haabeth Rygg (H) og Lars Petter Solås (F):

2.
Bystyret ber byrådet ved behandling av saker om flytende badstuer, om å behandle disse som 
fartøy, slik at de ikke må byggesaksbehandles.

3.
Bystyret ber byrådet om å frita flytende badstuer, som er etablert i forståelse med båtforening 
eller brygge-eier, fra søknadsplikt i tråd med i PBL §20-5.

Votering:

H og Fs alternative forslag , punktene 2 og 3, ble forkastet mot 28 stemmer (H, V, F, FP, Sp, KrF 
og Chaudhrys gruppe).
Samferdsels- og miljøutvalgets innstilling, punktene 4 og 5, ble enstemmig vedtatt.
Innbyggerforslaget fikk ingen stemmer. 

Arkivsak:  22/2081- 2

Sak 93/23 Byrådssak 248/2022 - Vesteråsveien 16-18, Ullernåsen - 
Detaljregulering - Bydel Ullern

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 detaljregulering med 
reguleringsbestemmelser for Vesteråsveien 16-18/Ullernåsen, som reguleres til:

· Bebyggelse og anlegg (boligbebyggelse)
· Hensynssone bevaring naturmiljø (H560_1,2)

som vist på kart merket Plan- og bygningsetaten, ONV-201802151-1, datert 03.09.2019 og 
revidert 12.10.2020 og 01.09.2021.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:
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Forslag fremsatt i byutviklingsutvalget:

Endringsforslag fra Sofia Rana (R):

1.
Minimum 5% av plassene skal tilrettelegges for bevegelseshemmede.» endres til «Minimum 5% av 
plassene, og minst to plasser, skal tilrettelegges for bevegelseshemmede. Minst en av disse 
plassene skal være tilgjengelig for besøkende.

Tilleggsforslag fra Sofia Rana (R):

4.
Bystyret ber byrådet vurdere om og i tilfelle hvilke trafikksikkerhetstiltak som bør iverksettes i 
Vesteråsveien, når trafikken øker på grunn av nye utbygginger, uten at det innebærer 
opparbeiding av nye harde flater. Blant tiltakene som bør vurderes er enveiskjøring og parkering 
forbudt.

Votering:

Rs endringsforslag, punkt 1, ble forkastet mot 5 stemmer (R, Sp og Chaudhrys gruppe).
Byrådets innstilling, punkt 2, ble forkastet mot 3 stemmer (R).
Byutviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.
Rs tilleggsforslag, punkt 4, ble forkastet mot 4 stemmer (R og Sp).

Arkivsak:  22/2190- 4

Sak 94/23 Byrådssak 33/2023 - Bertramjordet 1-74 - Holmlia - Forslag 
til detaljregulering - Bydel Søndre Nordstrand

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 forslag til detaljregulering, 
som reguleres til: 

• Boligbebyggelse
• Annen offentlig eller privat tjenesteyting (helse, velvære, bydelshus, andre forsamlingslokaler)
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• Hensynssone (bevaring naturmiljø)

som vist på kart merket kartnr. OSO-201902185, datert 10.03.2020 og revidert 30.03.2022.

Bystyrets behandling:

Habilitet:

Abdullah Alsabeegh (A) ba om å få sin habilitet vurdert da hans svigermor eier andel og bor i 
Bertramsjordet.
Bystyret fant Alsabeegh habil til å delta ved behandlingen av saken etter forvaltningsloven § 6, 
2, ledd.

Votering:

Byutviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/324- 2

Sak 95/23 Byrådssak 34/2023 - Foreleggelse av stoppet planinitiativ 
for Hoffsveien 25-29 for bystyret - Boliger

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1.
Kommunen stopper planinitiativet for Hoffsveien 25-29 fra videre behandling, jf. plan- og 
bygningsloven § 12-8 andre ledd. 

2.
Bystyret ber byrådet orientere om når og hvordan friområdet skal opparbeides i tråd med 
reguleringsplanen. Orienteringen legges fram for bystyret på egnet vis, senest i forbindelse med 
fremleggelse av budsjett 2024.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:
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Forslag fremsatt i byutviklingsutvalget:

Alternativt forslag fra James Stove Lorentzen (H):

2.
Det private planintiativet tas til videre behandling.

Votering:

Ha alternative forslag, punkt 2, ble forkastet mot 16 stemmer (H og Chaudhrys gruppe)
Byutviklingsutvalgets innstilling, punkt 1, ble vedtatt mot 16 stemmer (H og Chaudhrys gruppe)
Byutviklingsutvalgets innstilling, punkt 3, ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/384- 2

Sak 96/23 Byrådssak 38/2023 - Detaljregulering - Fornebubanen 
(Skøyen) - Strekningen Madserud - Bestum - Bydel Ullern

 
 

 
Bystyrets vedtak:

Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 forslag til detaljregulering 
med konsekvensutredning og med reguleringsbestemmelser for Fornebubanen (Skøyen) – 
Strekningen Madserud til Bestum som reguleres til:

Vertikalnivå 1 (under terreng):

Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur 
• Trasé for sporveg/forstadsbane
• Annen banegrunn - teknisk anlegg

Vertikalnivå 2 (på grunnen):

Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur 
• Veg
• Torg
• Trasé for jernbane
• Stasjons-/terminalbygg
• Tekniske bygninger/konstruksjoner
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Samferdselsanlegg/Bebyggelse og anlegg 
• Stasjons-/terminalbygg/boligbebyggelse/kontor

Samferdselsanlegg/Grønnstruktur 
• Parkering (sykkelparkering)/gangareal/overvannstiltak

Hensynssoner 
• Andre sikringssoner (restriksjoner for anlegg i grunnen – Fornebubanen) H190¬ 1-3
• Ras- og skredfare H310 1-5
• Flomfare H320 1-4

som vist på kart merket UTI-201908157, datert 25.11.2021 og revidert 03.11.2022.

Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i byutviklingsutvalget:

Tilleggsforslag fra Sofia Rana (R):

2.
Bystyret ber byrådet arbeide for raskest og enklest mulig overgang mellom t-bane og tog, både 
gjennom å hensynta dette i videre arbeid med områderegulering og gjennom dialog med bane 
NOR.

Votering:

Byutviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.
Rs tilleggsforslag, punkt 2, ble forkastet mot 4 stemmer (R og Sp).

Arkivsak:  22/1654- 3

Sak 97/23 Byrådssak 52/2023 - Aasta Hansteens vei 2 m.fl. - Stovner - 
Detaljregulering med konsekvensutredning - Idrettsanlegg, 
omsorgsboliger, boliger og forretning, bevertning, kultur 
og annen næring og tjenesteyting - Bydel Stovner
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Bystyrets vedtak:

1.
Oslo bystyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 forslag til
detaljregulering med konsekvensutredning og med reguleringsbestemmelser for Aasta 
Hansteens vei 2 m.fl., Stovner, alternativ 2, som reguleres til

• Bebyggelse og anlegg
o Boligbebyggelse
o Annen offentlig eller privat tjenesteyting (politistasjon)
o Idrettsstadion (svømmehall)
o Forretning/ helse-/omsorgsinstitusjon/ annen offentlig eller privat tjenesteyting (helse, 
velvære)/ kontor/bevertning
o Bolig/ forretning/ kulturinstitusjon/ annen offentlig eller privat tjenesteyting (helse, velvære, 
treningssenter, nærmiljøsenter)/ kontor/ hotell/overnatting/ bevertning/ annen næring 
(håndverksvirksomhet)/idrettsstadion
o Forretning/ kulturinstitusjon/ helse-/omsorgsinstitusjon/ annen offentlig eller privat 
tjenesteyting (helse, velvære, nærmiljøsenter)/ kontor/ bevertning

• Samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur
o Kjøreveg
o Fortau
o Gatetun
o Gang-/sykkelveg
o Gangareal
o Annen veggrunn – tekniske anlegg
o Annen veggrunn – grøntareal
o Trasé for sporveg/forstadsbane

• Grønnstruktur
o Blå/ grønnstruktur
o Friområde
o Park

• Hensynssone: Andre sikringssoner (T-bane)

som vist på kart merket ONO-20230665-2, datert 17.01.2023, revidert 31.01.2020 og 
01.11.2022.

2.
Bystyret ber byrådet arbeide for at flest mulig trær blir ivaretatt i byggefasen.

Bystyrets behandling:
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FORSLAG:

Forslag fremsatt i byutviklingsutvalget:

Endringsforslag fra Sofia Rana (R):

2.
Nytt rekkefølgekrav punkt 12.8: 
Før det gis midlertidig brukstillatelse for tiltak innenfor felt BKB1, BKB2 og BKB3 skal GP3 og GF 
være sikret opparbeidet iht. godkjent byggeplan.

Tilleggsforslag fra Sofia Rana (R):

3.
Bystyret ber byrådet sikre at man i fremtidige reguleringssaker ikke bygger ned eller fyller opp 
ravinedaler.

Votering:

Endringsforslag fra R, punkt 2, ble forkastet mot 3 stemmer (R).
Byutviklingsutvalgets innstilling, punktene 1 og 4, ble enstemmig vedtatt.
Rs tilleggsforslag, punkt 3, ble forkastet mot 8 stemmer (V, R og Sp).

Arkivsak:  22/1709- 1

Sak 98/23 Fastsettelse av valgdag for kommunestyrevalget og valg til 
bydelsutvalg 2023

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1. 
Valgdagene i Oslo i 2023 er 10. og 11. september.

2. 
Valglokalene er åpne fra kl. 13.00 til 18.00 på søndag 10. september.
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Bystyrets behandling:

FORSLAG:

Forslag fremsatt i valgstyret:

Alternativt forslag fra James Stove Lorentzen (H) og Camilla Wilhelmsen (F):

3.
Avvikle ordningen med to-dagers valg i Oslo ved å gjøre mandagen til valgdagen. Midlene som 
spares tilbakeføres bykassen.

Votering:

H og Fs forslag, punkt 3, ble forkastet mot 24 stemmer (H, V, F og Chaudhrys gruppe).
Valgstyrets innstilling, punkt 1, ble vedtatt mot 20 stemmer (H, F og Chaudhrys gruppe).
Valgstyrets innstilling, punkt 2, ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/397- 1

Sak 99/23 Bystyrets valg til legat- og stiftelsesstyrer - Anmodning til 
stiftelsesstyrene om vedtektsendringer

 
 

 
Bystyrets vedtak:

1. 
Bystyret anmoder styrene i Generalkonsul Carl Neufeldts gave, Boye Schlytters legat til støtte 
for feriekolonier eller ferieopphold for vanskeligstilte i Oslo, Westye Egebergs stiftelse for 
uforsørgede barn, Blikkenslagermester Oluf C. Johanssen og hustrus legat og De sammenslåtte 
sosiale legater om å endre stiftelsenes vedtekter slik at oppnevningsmyndigheten til 
styrevervene legges til byrådet.

2.
Bystyret anmoder om at endringene gjennomføres og trer i kraft slik at oppnevningsmyndigheten 
er overført ved inngangen til ny valgperiode høsten 2023, eller så snart endringene lar seg 
gjennomføre.

Bystyrets behandling:
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Votering:

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Arkivsak:  23/572- 1

Sak 100/23 Møteplan for bystyret 2024
 
 

 
Bystyrets vedtak:

Møteplan for bystyre 2024:

31.01.2024 kl 15.00
28.02.2024 kl 15.00
20.03.2024 kl 15.00
24.04.2024 kl 15.00
29.05.2024 kl 15.00
12.06.2024 kl 15.00
19.06.2024 kl 12.00
28.08.2024 kl 15.00
18.09.2024  -  bystyrets befaring
25.09.2024 kl 13.00 - byrådets budsjettforslag legges frem
23.10.2024 kl 15.00
20.11.2024 kl 15.00
11.12.2024 kl 10.00
18.12.2024 kl 12.00

Bystyrets behandling:

Votering:

Forretningsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.



Side 38 av 38

Bystyrets sekretariat
Siv Songedal
avdelingsleder


